
Zápis z výborového zasedání MSKCHPL z.s. 

Konané dne 09.01.2023 formou video konference 

Přítomní členové výboru: Beerová Jaromíra, Barešová Veronika, Kubová Jana, Pelčáková Martina, 

Růžičková Jana 

Přizván předseda revizní komise Miroslav Pluhovský 

Zapsala Jaromíra Beerová 

Program: 

1/ Výstavy – Pelčáková 

2/ Sraz v květnu – Barešová 

3/ Zpráva o činnosti – Beerová 

4/ Zpravodaj – termín 

5/ Stížnost ing. Vaňkové 1. 

6/ Stížnost ing. Vaňkové 2. 

Závěr 

 

Ad. 1/ Paní Pelčáková seznámila výbor s řadou nových informací potřebných pro výstavy, vše se řeší 

za pochodu s ČMKU, přihlášky budou přijímány pouze přes Dogoffice, rozhodčí na výstavu potvrzeni. 

Zvýšení poplatku za výstavy, pro členyklubu sleva- bylo odsouhlaseno 5 hlasy 

Ad. 2/ Paní Barešová navštívila camping na Živohošti, kde máme mít v květnu výstavu a vše na místě 

dohodla s majitelkou, informace pro členy budou ve Zpravodaji. Dále je v řešení nové místo na 

Vysočině, ale to až pro zářijový sraz.  

Ad. 3/Zpráva o činnosti  

23.12.2022 – byla podána zpráva, na ČMKU o konání naší mimořádné schůze dne 17.12.2022, spolu 

se zápisem z naší schůze, odezva již přišla. Věc byla postoupena DR při ČMKU. Další podmínka ze 

strany ČMKU trvá, je potřeba uvést naše stanovy do souladu s NOZ, což se nám snad povede na 

květnové schůzi při našem srazu. 

31.12.2022 zaslána elektronicky registrace nového výboru a revizní komise na Soud Brno - registr 

spolků.  

2.1. 2023 zaslány poštou všechny ověřené dokumenty potřebné pro registraci nového výboru a 

revizní komise do registru spolků 

Razítka klubu vyzvednuta od pí Kubové, budou nová 



Paní Kubová předala dne 8.1. 2023 seznam členů a přístupové heslo k účtu našeho klubu 

Vzhledem k tomu, že pí Kubová dosud nepředala klubový email, domluveno předání k termínu 

31.1.2023 

11.1.2023 předá přístupové heslo panu Adamu Krištofovi ke klubovému webu ing. Dujíček. Pan 

Krištof pracuje na novém webu, tedy je nutné potřebné informace ze starého webu přesunout do 

nového. 

16.1. 2023 proběhne u paní Kubové předání všech klubových materiálů.  

Paní Kubová byla požádána o informaci z přejímky vrhu ze dne 20.12.2022 

Ad. 4/ Zpravodaj vyjde v polovině února domluveno s Jana Růžičková. Ve Zpravodaji budou informace 

ohledně srazu, ubytování, výstavy, atd.  

Ad. 5/Stížnost ing. Vaňkové č.1 

Paní Vaňková požadovala stáhnout z našeho webu zavádějící informaci o psu Nero a feně Gabi Psia 

Psota. V souladu s doporučením ČMKU jsme tyto informace z našeho webu stáhli 31.12.2022. Paní 

Vaňková bude informována dopisem. 

Ad.6/Stížnost ing. Vaňkové č. 2 

Paní Vaňková požadovala bonitaci pro odchov po psu Nero, fenu Vanitza Dear Lady Kiwi. Tato fena 

byla naší poradkyní stále odmítána ke svodu i bonitaci od roku 2020 a to i přes doporučení ČMKU. 

Majitelka feny /ne paní Vaňková/ poslala stížnost na náš klub k ČMKU. Z odpovědi ČMKU na tuto 

stížnost jasně vyplývá, že na odmítání bonitace, či svodu nemá náš klub žádné opodstatnění. 

K této stížnosti jsme nastudovali řadu dokumentů, požádali jsme paní Kubovou, aby vyhledala 

vyjádření předešlého výboru, kterým bylo odsouhlaseno: 4 generace po Nero a Gabi Psia Psota 

vyloučit z chovu MSKCHPL. Toto vyjádření předešlého výboru nebylo na této schůzi pí Kubovou 

předloženo. Již na první výborové schůzi nového výboru jsem požadovala od pí Kubové zubní 

vyšetření výše uvedených psů. Dle vyjádření paní Kubové toto vyšetření nikdy nebylo v držení klubu. 

Vzhledem k reálné a opodstatněnéhrozbě žaloby ze strany majitelky feny, dále k tomu, že náš klub 

nemá žádné důkazy o vyšetření chrupu u obou psů, bylo odhlasováno zrušení rozhodnutí předešlého 

výboru o vyloučení 4 generací po Nero a Gabi Psia Psota z chovu MSKCHPL a připuštění feny Vanitza 

Dear Lady Kiwi k řádnému svodu a bonitaci, kde bude objektivně posouzena.Hlasování: 4 pro 

zrušení, 1 proti. 

Dále bylo navrženo, jako odškodnění za 3 roky čekání na svod a bonitaci, bude majitelce nabídnuta 

bonitace i svod zdarma. Hlasování: 3 pro, 2 proti. 

O výsledku rozhodnutí výboru bude vyrozuměna pí Vaňková, rovněž i majitelka feny Vanitza 

Dear Lady Kiwi  

Protože se vyskytl v nedávné době problém s rebonitací psa, byl řešen na výborové schůzi i tento 

případ. Pes nebyl v květnu 2022 rozhodčím zrebonitován pro vylučující vadu chrupu, na výstavě ve 



stejném dni byl posouzen jako dobrý. V září bylpřipuštěn poradkyní pro chov opět k rebonitaci, 

následně zrebonitován, s uvedenou vadou chrupu v bonitační kartě. Je po něm odchov, ze 7 štěňat 4 

chudozubá, 3 plnochrupá. Tento případ byl navržen dát jako podnět k ČMKU, komisi pro chov a 

zdraví. Hlasování: 5 pro 

Závěr: Výbor se usnesl na zvýšení poplatku za výstavy, revokoval vyloučení 4 generací po 

Nero a Gabi Psia Psota z chovu MSKCHPL, dále bylo odhlasováno připuštění feny Vanitza 

Dear Lady Kiwi k řádné bonitaci a svodu a to zdarma,bylo odhlasováno odeslání   případu 

rebonitace chovného psa ke komisi pro chov a zdraví při ČMKU. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


